

聖堂報告

將臨期第二主日

08/12/2024

1. 教區定今日各台公開彌撒舉行第二次募捐，以資助教區建堂及發展計劃。請各位鼎力支持。
2. 本堂將於 2025 年 1 月 12 日（主受洗節）下午二時舉行「兒童及嬰兒領洗」，有意為子女報名家長，請向本堂辦事處查詢或致電（2359-4407）報名。
3. 「西南九龍總鐸區」將臨期避靜將於 12 月 15 日（下星期日）下午 2 時至 6 時於聖方濟各堂舉行。主題為「朝聖者的希望」，神師為夏志誠輔理主教，內容包括朝拜聖體、講道、信仰見證及辦理修和聖事。誠邀各位參與，詳情請參閱海報。

4. 「平安夜」、「聖誕日」及「元旦」彌撒時間安排如下：

平安夜（24/12 星期二）：

普通話 20:00（晚上 8 時）、廣東話 21:30（晚上 9 時 30 分）、
英文 23:00（晚上 11 時）

聖誕日（25/12 星期三）及**元旦**（1/1 星期三）：

有廣東話、英文及普通話彌撒；彌撒時間跟主日相同

【註】：12 月 24 日平安夜當天，下午 6:00-7:00，於聖堂將會有
個別修和聖事服務。

（請注意：學校停車場平安夜泊車服務將由當晚 7:00 才開放）

5. 九龍華仁書院將於 12 月 14-15 日（星期六及日）舉行百周年開放日，詳情如下：

12 月 14 日（星期六）；時間：中午 12:00-下午 5:00

12 月 15 日（星期日）；時間：上午 10:00-下午 5:00

內容包括學校設施介紹、遊戲攤位、互動工作坊、學生表演、足球表演賽等，歡迎各位教友參與。

鑑於以上學校開放日，學校於上述日期暫停開放停車場，請各位車主留意。

上述所有報告，已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位！

St. Ignatius Chapel Announcement
Second Sunday of Advent
8th December 2024

1. A second collection in support of the church building and development projects of the Diocese is to be taken up at all public Masses today, please show your generous support.
2. Baptism for children and babies will be held on January 12th, the Feast of the Baptism of the Lord, at 2:00 PM. Parents wishing to have their children or babies baptized on this day can register at the Chapel office.
3. The Mass schedule for "Christmas Eve," "Christmas Day," and "New Year's Day" is as follows:

Christmas Eve (12/24, Tuesday):

Mandarin: 8 PM
Cantonese: 9:30 PM
English: 11 PM

Masses on Christmas Day (12/25, Wednesday) and New Year's Day (1/1, Wednesday) will be the same as on Sundays.

In addition, there will be individual reconciliation services in the church on Christmas Eve from 6:00 PM to 7:00 PM.

Please note that the school car park will only be opened for those attending Mass on Christmas Eve starting from 7:00 PM.

4. Wah Yan College, Kowloon will hold the Centenary Open Days from Dec. 14th to Dec. 15th. The details are as follows:

December 14th (Saturday)

Time: 12:00 n.n. - 5:00 p.m.

December 15th (Sunday)

Time: 10:00 a.m. - 5:00 p.m.

Activities include school facilities introduction, game stalls, interactive workshops, student performances, football invitation matches, etc. All parishioners are welcome to attend.

To facilitate this event, the school car park will be closed on the above dates. Thank you for your understanding.

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.